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رئیس جمهوری بر ضرورت ورود منابع ارزی آزاد شده 
به فرایندهای تبــادلات مالی تاکید کــرد و گفت: بانک 
مرکزی و سایر دستگاه ها به گونه ای برنامه ریزی کنند که 
جریان تامین کالاهای اساســی و مواد اولیه تولید داخلی 
کشور به سرعت عملیاتی و مناسبات بانکی بین المللی در 

مسیر رونق تولید راه اندازی شود.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی ریاست جمهوری، در 
دویست و سی و پنجمین جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی 
دولت،  با توجه به نزدیک شدن به مراحل پایانی مذاکرات 
احیــای توافق برجام و روند موجــود در این زمینه، بانک 
مرکزی گزارشــی از تمهیدات در نظر گرفته شــده برای 
فعال ســازی منابع ارزی بلوکه شــده کشــور پس از رفع 
تحریم ها در چرخه بازار مالی و سرمایه ای کشور ارایه کرد.

حجت الاســلام والمســلمین حســن روحانی  در این 
نشســت با تاکید بــر ضرورت آمادگی بــرای ورود منابع 
ارزی آزاد شــده کشور به فرایندهای تبادلات مالی گفت: 
بانک مرکزی و سایر دســتگاه های دخیل در این موضوع 

می بایســت بگونه ای برنامه ریزی کنند که جریان تامین 
کالاهای اساسی و مواد اولیه تولید داخلی کشور به سرعت 
عملیاتی شود و مناسبات بانکی بین المللی در مسیر رونق 

تولید کشور راه اندازی شود.
در این جلســه وزیر راه و شهرسازی گزارشی از تقویت 
نــاوگان ریلی و جــاده ای برای تخلیــه و حمل کالاهای 
موجود در بنادر و گمرکات کشــور ارایه کرد. براساس این 
گزارش، میزان حمل کالاها در ۲ ماه گذشــته، ۱۱ درصد 

افزایش داشته است.
رئیس جمهوری با قدردانی از تلاش دســتگاه ها برای 
تامیــن کالاهای اساســی و مــورد نیاز تولیــد، علی رغم 
محدودیت های شــدید تحریمی تاکید کرد: در این مرحله 
که کالاها به بنادر و گمرکات کشــور رسیده، لازم است با 
تسهیل در تشریفات ترخیص و حمل و اولویت دهی لازم، 
این کالاها با ســرعت بیش از پیش منتقل شود و به ادامه 
جریان روبه رشد تولید و تامین به موقع کالاهای اساسی 

کمک کند.

در جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت صورت گرفت

تاکید رئیس جمهوری به ورود منابع ارزی آزاد شده به تبادلات مالی

خبر انتقاد سعید محمد از عملکرد شورای 
نگهبان در خصوص بررس صلاحیت ها تکذیب 

شد.
بــه گزارش فارس، ســعید محمد داوطلب 
انتخابات ریاســت جمهوری دوره ســیزدهم 
اظهار داشــت: بعد از بیانیه شــورای نگهبان 
)پس از ســخنان رهبر انقلاب( مبنی بر اینکه 
گزارش های غلط رسیده در بررسی های صورت 
گرفته توسط شــورای نگهبان تاثیرگذار نبوده 
اســت، من هم تمکین کردم و بیانه ای هم در 
این خصوص صادر کردم. هر شخصی که برای 
نامــزدی ثبت نام می کند بایــد این ظرفیت را 
داشته باشد که در برابر تصمیم شورای نگهبان 

تمکین کنند.
بر اســاس اعلام رسمی مســئول رسانه ای 
ســعید محمد، »بر خلاف شــیطنت جهت دار 
برخی رســانه ها از ســخنان اخیر دکتر سعید 
محمد در موضوع عــدم احراز صلاحیت ها که 
با تیتر »انتقاد سعید محمد از شورای نگهبان« 
منتشر شــده اســت، اعلام می شــود چنین 

صحبتی صورت نگرفته است«.
ســعید محمــد تاکید کــرده اســت: هر 
شــخصی که بــرای کاندیداتــوری ثبت نام 
می کند باید این ظرفیت را داشــته باشــد در 
برابــر تصمیم شــورای نگهبــان تمکین کند 
و نظــر شــورای نگهبان را باید قبول داشــته 
باشــد. بنده هم بعــد از اعلام رای شــورای 
 نگهبان نســبت به این موضوع تمکین و اعلام

 رسمی کردم.
وی در خصــوص اعلام دلایــل عدم احراز 
صلاحیــت از طرف شــورای نگهبــان گفت: 
شــورای نگهبان مختار است که به نامزدهای 
عدم احراز شــده اطلاع رسانی انجام دهد و یا 
اطلاع رسانی نکند و این جزء اختیارات شورای 

نگهبان است.

تا یک ماه پیش رئیسی نمی دانست 
می آید یا نمی آید

ســعید محمد فرمانده پیشــین قــرارگاه 
ســازندگی خاتم الانبیا گفت: آقای رئیسی تا 
یک ماه پیش هم نمی دانســتند که می آیند یا 

نمی آیند. 
گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، ســعید  به 
محمــد فرمانده پیشــین قرارگاه ســازندگی 
خاتــم الانبیــا در مصاحبــه ای ویدیویی در 
پاســخ به این ســوال که آیا قبل از ثبت نام با 
آقای رئیسی مشــورت کردید؟ مثلا به ایشان 
بگویید شما ثبت نام می کنید من حضور پیدا 
نکنم، گفت: همــان اوایل که این بحث مطرح 
شــد شاید همان اواسط سال ۹۹ بود از ایشان 
سوال کردم و ایشان واقعا برنامه نداشته بیایند 
چون شخص آقای رئیسی، وضعیتشان در قوه 
قضاییه خوب بود. ایشــان یک حکم ده ساله 
داشتند و به نوعی برایشــان ایجاد محبوبیت 
می شــد شــاید هر کســی قوه قضاییه را رها 
نمی کرد تا بیاید  به خاطر ریاســت جمهوری، 
خود را در مظــان قرار بدهــد.  همانطور که 
می دانیــد به هر حال مشــکلات از این به بعد 
شروع می شود منتهی ایشــان حسب تکلیف 
وارد این عرصه شــدند و قرار هم نبود که وارد 
شــوند یعنی  طبق آن صحبتی که ما در سال 
گذشــته با ایشان داشــتیم قرار نبود وارد این 

عرصه شوند.
او در پاسخ به این سوال که آیا امسال قبل 
از ثبت نام انتخابات ریاســت جمهوری نرفتید 
با ایشــان صحبت کنید؟ بیان کرد: امسال هم 
بعد از اینکه ایشــان ثبت نام کردند جلساتی 
را داشــتیم و بلافاصلــه هم دیدیــد که جزو 
اولین کســانی بودیم که به حمایت از ایشان 
ورود کردیــم و داریم کمک می کنیم و به نظر 
من هم طبق گزینه های شــورای نگهبان و آن 

شاخصه هایی که رهبر معظم انقلاب گفتند با 
آقای رئیسی تطبیقش بیشتر است.

سعید محمد در این باره که آیا قبل از رفتن 
به وزارت کشور، با آقای رئیسی صحبت کردید 
که بروم یا نروم یا نظری دارند یا خیر؟ تصریح 
کرد: عرض کردم من صحبت کردم ولی تا آن 
مقطع هم هنوز تکلیفشان مشخص نبود یعنی 
تا یک ماه پیش هم نمی دانســتند که می آیند 
یا نمی آیند. او در خصوص ردصلاحیتش گفت: 
شــورای نگهبان چیزی را به من اطلاع رسانی 
نکرد که موضوع عدم احراز صلاحیت چیست 
ولی در هر حال با توجه به اینکه نظر شــورای 
نگهبان، نظر قانونی اش بود و همه باید تمکین 
می کردنــد. خبرآنلاین همچنین نوشــته بود: 
محمد در پاسخ به این سوال که آیا درخواست 
کردید از شــورای نگهبان که چرایی را به شما 
بگویند؟ افــزود: تقریبا در آن فاصله زمانی که 
داشــتند بررســی می کردند من خیلی تلاش 
کردم بدانم اگر ابهامی یا موضوعی است حضور 
پیدا کنیم توضیح بدهیم اما چنین فرصتی را 

مهیا نکردند که این اتفاق بیفتد. 
او در پاسخ به این سوال که آیا مکانیزمی در 
قانون وجوددارد که مثلا ســعید محمد بگوید 
چرا مرا تاییدصلاحیت نکردید؟ عنوان کرد: به 
طور دقیق نمی دانم تا آنجایی که مطلع هستم

شورای نگهبان درباره این موضوع می تواند 
انجــام بدهد می تواند انجــام ندهد یعنی این 
اجبار وجــود ندارد که کاندیــدی بگوید چرا 
ردصلاحیت شــدم  و شورای نگهبان دلایل را 

بگوید چنین الزامی وجود ندارد.
محمد درباره ســخنان رهبــری مبنی بر 
اینکه به برخی کاندیداها احجاف شــده است 
و دســتگاه های ذیربط جبران کنند، د رحالی 
که ما هیچ جبرانی ندیدیم و شــورای نگهبان 
اعلام کرد خروجی همان است که در رسانه ها 

مطرح شــده و  تغییر نخواهد کرد، و اینکه آیا 
خود را مصداق فرمایشات حضرت آقا می داند 
یــا خیر؟ تصریح کرد: اولا هر کســی که ثبت 
نام می کند خودش را محق و شایســته برای 
ریاســت جمهوری می داند این مشخص است 
منتهی شورای نگهبان یک چارچوبی دارد و از 
یک سری مراکز استعلام می کند و یک سری 
گزارشــات برایش ارسال می شــود در نهایت 
بر آن اســاس تصمیم گیری می کند صحبت 
حضرت آقا همین بود که گزارشــات نادرستی 
به شورای نگهبان رسیده و شورای نگهبان بر 
آن اســاس تصمیماتی که گرفته شاید به عده 
ای ظلم شده باشد از این رو درخواست کردند 
بازنگری شــود عملا من فکر می کنم ما را هم 
صدا نکردند که موضوع چیست مشکل چه بود 
و به چــه دلیل این عدم احــراز اتفاق افتاده، 
این ابهام همچنان وجود دارد و بســیار خوب 
است که شورای نگهبان حداقل در این شرایط 
کاندیداها را صدا کنــد و موضوعات را به آنها 
منتقل کند اگر دفاعــی دارند انجام دهند اما 
در هر حال این ظرفیت را داشــته باشند اگر 
چنانچه شــورای نگهبان هــر تصمیمی گرفت 

همه تمکین کنند.
او در این باره که حضرت آقا نگفتند شــاید 
اجحاف شده بلکه گفتند اجحاف شده است و 
در همان زمان هم این موضوع مطرح شــد که 
آقایان لاریجانی و سعید محمد تاییدصلاحیت 
می شــوند اما این اتفاق رخ نداد، اشاره کرد: ما 
هم همین را شــنیدیم یعنی ما هم مثل شما 
شــنونده بودیم و منتظر بودیم چه اتفاقی رخ 
می دهد اما دو ســه ســاعت بعد چون شورای 
نگهبان اعلام رای کرد  و گفت بررسی کردیم 
و هیچ مشکلی ناشــی از گزارشات غلط نبوده 
اســت.  محمد ادامه داد: من درخواست کردم 
حداقل موضوعات مــا را به ما بگویید و جهت 
اطــلاع بدانیم که موضوع چه بوده اســت اما 
در هر حال دو سه ســاعت بعد، چون شورای 
نگهبان اعلام رای کرد و گفت مشــکلی نبوده 
ما هم تمکین کردیم. ما هم ســوابق بدی را از 
گذشته داریم کســانی که جلوی رأی شورای 
نگهبان ایســتادند و کشــور به آشوب کشیده 
شــد. بنابراین این ظرفیت در همه کاندیداها 
باشد اگر برخلاف میلشان یک تصمیمی گرفته 

شد تمکین کنند.

رئیس دولت ســایه گفت: ویژگی این یــک ماه اخیر 
این بود که دولت ســایه تبیین شد و به همت جوانان در 

شهرهای مختلف به یک حرکت اجتماعی تبدیل شد.
به گزارش ایســنا، ســعید جلیلی در ارتباط مجازی با 
جمعی از جوانان لارســتانی با بیان اینکه در حال تدارک 
سازوکاری هستیم تا میان جوانان دغدغه مند و کارشناس 
در نقاط مختلف کشــور هم افزایی موثر را در قالب دولت 
ســایه ادامه بدهیم، اظهار کرد:دولت سایه متکی به افراد 
نیســت؛ هم افزایی خود شــما جوانان جهت معین کردن 
سند پیشرفت شهرها و روستاها بواسطه ابتکارات، می تواند 
اولین گام برای ترویج گفتمان دولت ســایه در هر نقطه از 

کشور باشد.
وی ادامه داد: جوانان دغدغه مند و کارشــناس در هر 
جای ممکن برای کمک به دولــت می توانند با هم افزایی 

الگوی دولت سایه را در شهر و روستای خود ادامه بدهند 
و در این مسیر نباید معطل بمانند.

عضو مجمع تشــخیص مصلحــت نظــام تاکید کرد: 
حرکت هــای موازی جوانان جبهه انقلاب در ایام انتخابات 
باید یکپارچه شــود و همه با هم برای پیشرفت و جهش 
کشــور تلاش کنند.نباید بر سر موضوعات گذشته معطل 
ماند؛ حرکت باید رو به جلو، جمعی، نتیجه مند و برای رفع 

مشکلات مردم صورت بگیرد.
جلیلی خطاب به جوانان، افــزود: از ظرفیت همکاری 
بــا ادارات دولتــی، نمایندگان مجلس اســتفاده کنید تا 

ان شــاءالله در چهار سال آینده بتوانیم پیشرفت واقعی در 
کشور را شاهد باشیم.

رئیس دولت ســایه خاطرنشــان کرد: ویژگی این یک 
ماه اخیر این بود که دولت ســایه تبیین شــد و به همت 
جوانان در شــهرهای مختلف به یــک حرکت اجتماعی 
تبدیل شد.این حرکت اجتماعی زمانی ادامه خواهد یافت 
که جوانان شهرها و روستاها و مناطق مختلف کشور سایه 
به ســایه روند کشور را دنبال کنند و در حد وسع خود بر 

آن تاثیر بگذارد.
وی همچنین گفت: چشــیدن شــیرینی فعالیت های 

انقلابی باید در نتیجه گرفتن از کارها خود را نشان بدهد. 
اگر کارها نتیجه ندهد، همان نمایش اســت که ما مکررا 
گفته ایم. مردم اگر احساس کنند کار شما برای آنها نتیجه 
داشــته است، می شود کار واقعی و شما باید برای رسیدن 

به این نتیجه برنامه ریزی کنید.
جلیلی در پایان گفت:  جلســات را بــه منظور نتیجه 
گرفتــن ادامه بدهیــد و نه معطــل دولــت بمانید و نه 
معطل کارگروه های دولت ســایه. وقتی بــا مردم ارتباط 
مســتمر داشته باشــید، موضوعات معلوم شــده و آنگاه 
می تواند با جمع های کارشناســی، اولویت ها را مشــخص 
کنید.وقتــی اولویت ها و موضوعات مشــخص به دســت 
آمــد و در ارزیابی به جمع بندی و نتیجه رســیدید، بنده 
 اســتقبال می کنم که برای ادامه کار حتمــا در ارتباط با

 شما باشم.

ســخنگوی دولت با بیان اینکه تجربیات خود را در قالب 
برنامه ای منظم به دولت جدید ارائه می کنیم، گفت: ما از یک 
سنت نیکو و نهادینه شــده در جهت انتقال قدرت برخوردار 
هستیم و این موقعیتی است که در جهان و منطقه پرآشوب 

باید آن را پاس بداریم و بر این سرمایه بیفزاییم.
علی ربیعی در نشســت خبری که به صورت آنلاین برگزار 
شــد،  گفت: یکی از آســیب ها در برخی ادوار گذشته، فقدان 
تداوم میراث دولت های گذشته بود. هر دولتی قطعاً دارای آثار 
مثبت و منفی در کارنامه خود هســت اما در کنار آن تجارب 
گرانقــدری دارد که دولت دوازدهم این تجــارب را به دولت 
جناب آقای رئیسی انتقال خواهد داد. این موضوع در دو جلسه 
هیات دولت و جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت به بحث 
گذاشته شــد و دولت در برنامه ای منظم انتقال این تجربه را 

خواهد داد.
دستیار ارتباطات اجتماعی رئیس جمهوری تصریح کرد: 
هر دولت حلقه زنجیره یک نظام سیاســی است و ما نیازمند 
یک نظام سیاسی هستیم که دست به دست هم مشعل رشد 
جامعه را تضمین کند و از این زنجیره را از گسســتن مصون 

نگه دارد.
 ربیعی اجماع نخبگان را یک اصل برای عبور از شــرایط 
سخت عنوان کرد و گفت:  اگر دولت دوازدهم دیوار تحریم ها را 
در نقطه پایانی فرو ریختن دیوار قرار داده است اما آثار تحریم 
بر ایران سال ها باقی است و عبور از این شرایط سخت و غلبه بر 
آثار ساختاری و اجتماعی و مقابله با مشکلات توأمان تحریم و 
کرونا نیازمند کمک و در کنار هم قرار گرفتن همه قوا و نهادها 

است و این یک ضرورت اجتناب ناپذیر است.
ســخنگوی دولت ادامه داد: قــرار گرفتن همه جناح های 
سیاســی و اجتماعی و حتی نهادهای رسانه ای برای مقابله با 
موانع، لازمه موفقیت دولت در پشــت سر گذاشتن مشکلات 
متعدد ناشــی از تحریم های ظالمانه و کرونا ضروری اســت 
و انتظــار می رود جریان های سیاســی کــه در این انتخابات 
حامی کاندیدای پیروز نبوده اند با دوراندیشــی در کنار دولت 

قرار بگیرند.
وی بــا بیــان اینکه رئیــس جمهور منتخب بــه زودی 
رئیس جمهــور همــه ایرانیان با همه ســلایق و گرایش های 
سیاسی و اجتماعی  خواهد بود، گفت: این انتخابات از جنبه 
سلبی هم حائز اهمیت بود، نفس برگزاری انتخابات و مشارکت 
مردم یک نه بزرگ به تحریم گران و مبلغان تحریم انتخابات بود 

که در امتداد طراحان تحریم اقتصادی قرار داشتند.
ربیعی یادآورشــد: در این انتخابات به همه کسانی که زیر 
پرچم فشار حداکثری بوده اند نه گفته شد. اینها این بار با نقاب 

دیگر به میدان آمده بود بودند و این بار هم ناکام ماندند.

دستیار ارتباطات اجتماعی رئیس جمهوری با تاکید بر اینکه 
جمهوریت ما سالها در کنار تلاطم های تاریخی موجود حفظ 
شد، گفت: دستاورد مشروطه تا به امروز یعنی صندوق های رای 
اعتباری دوباره یافتند. عــلاوه بر این در این دوره از انتخابات 
رعایــت اخلاق، تحمل و رواداری مخالف هم در بین هواداران 

نامزدها و هم میان نامزدها چشم گیر بود. 
وی ادامه داد: یکی از مصادیق مواجهه اخلاقی با رقابت های 
انتخاباتی رفتار آن دسته از نامزدهایی بود که برای مشارکت در 
این کارزار به میدان آمدند اما فرصت نیافتند و با وقار و نجابت 
کنار کشیدند. بنابراین می توان گفت اخلاق و ادب نیز در این 

دوره از انتخابات در لیست برندگان قرار گرفت.
سخنگوی دولت اضافه کرد: این روزها مخالفان همیشگی 
ایران تبلیغات منفی علیه انتخابات و آینده ایران و ناامید کردن 
مردم نســبت به منتخب مردم به راه انداختند. با شــناخت 
و تجاربــی که از منتخب ملــت دارم و همانگونه در اظهارات 
کارزار تبلیغاتی هم بیان کرده اند، سیاست تعاملی، واقع بینی، 
عملگرایی، مصلحت اندیشی، باورمندی به عدالت و اعتقاد به 

خردجمعی در برنامه کار دولت قرار خواهد داشت.
ربیعی یکــی از اقدامات مهم و قابل توجه در این دولت را 
احیای تکالیف ثانوی و نیز تصمیمات و مصوبات جدید برای 
جامعه ایثارگری بوده اســت. بطوریکه تقریبا تمامی مطالبات 
این عزیزان پرداخت شده عنوان کرد و گفت: در مصوبه اخیر 
دولت هم آیین نامه اجرایی پرداخت کمک معیشت ماهانه به 
جانبازان و آزادگان غیرحالت اشتغال معسر فاقد شغل و درآمد 

تصویب شد.
وی افزود: به موجب آیین نامه مذکور، جانبازان یا آزادگانی 
که از صندوق های بیمه یا بازنشستگی حقوق بازنشستگی یا 
مستمری دریافت می کنند و مستمری ایشان از حداقل حقوق 
کارکنان دولت کمتر است، منوط به اینکه فاقد هرگونه شغل و 
درآمد دیگری باشند، مابه التفاوت آن تا حداقل حقوق کارکنان 

دولت از محل این قانون توسط بنیاد پرداخت می شود.
ســخنگوی دولت در بخش دیگری از نشست در پاسخ به 
ایرنــا درباره انتقال تجارب به دولــت جدید و اینکه آیا دولت 
فعلی برنامه مدونی برای این امر دارد، گفت: رئیس جمهوری 
بلافاصله بعد از اتمام جلسه ستاد کرونا  به دفتر آقای رئیسی در 
قوه قضاییه رفت و ضمن تبریک به وی، آمادگی دولت مستقر 
برای ارائه اطلاعات مورد نیــاز دولت آتی در دوران انتقالی را 
ارائه کرد. علاوه بر این ایشــان گزارشی از مهمترین مشکلات 

فعلی کشــور مثل موضوع تامین کالا  و ضرورت تاکین مقدار 
ارز بیشتر از مصوب برای آن را مطرح کرد. 

وی افزود: همچنین در ایــن دیدار در خصوص چگونگی 
ادامه کار و برنامه گروه مذاکــره کننده برجام، صحبت هایی 
انجام شد. دیروز هم از آقای ظریف همراه با مذاکره کنندگان 

اصلی برای دیدار دعوت شدند.
ربیعی گفت: روز یکشــنبه هم در جلســه هیات دولت، 
شیوه تعامل با دولت بعدی مورد بحث قرار گرفت و مقرر شد 
تعامل با دولت ســیزدهم برای انتقال و ارائه اطلاعات مد نظر 
رئیس جمهور منتخب، در ســطح وزرا باشــد و آنان اطلاعات 

مدنظر را در اختیار آقای رئیسی قرار بدهند.
وی ادامه داد: پیش بینی شده از قبل اطلاعات مدونی تهیه 
کنیم، در دولت هم از مدت ها قبل به همه وزرا تاکید شــد تا 
مهمترین مســائل و اولویت های خود را برای انتقال به دولت 
بعدی، مشخص کنند. مثلا گفته شد اگر قرار بود کارهایی ادامه 
دهید تداوم چه کارهایی مدنظر است که همه اینها مدون شد 
و رئیــس جمهور  این موضوعات را به رئیس جمهور منتخب 

گفت و مورد استقبال قرار گرفت. 
دســتیار ارتباطات اجتماعی رئیس جمهوری خاطرنشان 
کرد: در مرکــز تحقیقات هم ایــن کار در حال جمع بندی 
اســت و به زودی مهمترین چالش های پیش رو برای رئیس 
جمهور منتخب ارســال خواهد شــد. دولت ها در ایران باید 
مانند دوندگانی که چــوب دویدن را در اختیار دونده بعدی 
قرار می دهند تا به مقصد برســند که گاهی این اتصال انجام 
نمی شد. این سنت درستی است که تجارت انتقال داده و از 
برنامه ها استفاده شود و این امر می تواند فعالیت های نوآورانه 
را بهبود بخشد. ربیعی در واکنش به اظهارنظر وزارت خارجه 
آمریکا مبنی بر اینکه ایرانی ها نتوانســتند در فرایند عادلانه 
و آزادانه انتخاب کنند، گفت: ایــن اظهارات برای ما تازگی 
ندارد و عجیب و غریب نیســت. این اظهارات را سال هاست 
می شنویم از منظر سیاسی این اظهار نظر را مصداق دخالت 
در امور داخلی ایران و مغایر قوانین بین المللی می دانیم و آن 

را محکوم می کنیم.
 ســخنگوی دولت تصریح کرد: دولت آمریکا در جایگاهی 
نیســت که صلاحیت اظهارنظر درباره فرآینــد انتخابات در 
ایران و یا کشــور دیگری را داشته باشد.برخلاف نمایش های 
پر زرق و برق دموکراســی در آمریکا، امروز هیچ ملتی نیست 
که نداند فرایندهای دموکراتیک در آمریکا تا چه اندازه معیوب 

و متعصبانه هستند. 
دســتیار ارتباطات اجتماعی رئیس جمهوری خاطرنشان 
کــرد: ادعاهای مشــابهی در انتقــاد از انتخابات های آمریکا 
نیز مطرح شــده اســت که از جمله آن می توان به انتقادات 
دموکرات ها در ســال ۲۰۰۰ و دونالد ترامپ، رئیس جمهوری 
پیشــین ایالات متحده و حامیان او در مورد انتخابات ریاست 

جمهوری اخیر در ۲۰۲۰ اشاره کرد.
وی ادامــه داد: دولت آمریکا دخالت های متکبرانه در امور 
داخلی سایر کشورها و قضاوت درباره سازوکارهای دموکراتیک 
دیگران دست بردارد و به اصلاح امور داخلی خودشان بپردازد.

ربیعی گفت: هر وقت کشــورهای قدرتمند به ویژه آمریکا 
در امور ایران اظهارنظر کردند مردم ایران هیچ حســن نیت و 
خیرخواهی در این اظهارات سراغ ندارند. همه جناح های کشور 
حتی با تفکر مخالف نظام هم به این ادراک رسیدند که  آمریکا 
هیچ خیرخواهی در ایــن اظهارات ندارد. آنچه برای آنها مهم 
است منافع ملی و تامین منافع آنان در منطقه و به ویژه ایران 

است و این  ادراک در عموم جامعه ایران وجود دارد.
 سخنگوی دولت در پاسخ به این سوال که آیا برنامه دولت 
آقای روحانی این اســت که نهایی ســازی برجام را به دولت 
بعد بســپارد یا در روزهای باقی مانده به فرجام برساند، گفت: 
این هــم از موضوعاتی بود که در مذاکــره دو رئیس جمهور 
فعلی و منتخب بحث و بررســی شد. این تصمیم درحقیقت 
تصمیمی نیست که این دولت یا دولت بعد بگیرد به متغیرهای 
دیگری مانند قبول کردن دیدگاه های ایران از ســوی آمریکا 

بستگی دارد. 
وی افزود: از آغــاز رقابت های انتخاباتی تکرار کرده ایم که 
مذاکــرات احیای برجام ارتباطی به سیاســت داخلی و نتایج 
انتخابات ندارد و بر اســاس سیاست های کلان کشور و پیرو 
خطوط تعیین شده از ســوی رهبر معظم انقلاب و نهادهای 
بالادســتی، دولت خود را مکلف دانســته کــه این مذاکرات 
را بــر مبنای تامیــن حداکثری منافع ملی دنبــال کند. اگر 
آمریکا به تعهداتش برگردد، مذاکره کنندگان شرایط را برای 
تصمیم گیری به نهادهای بالادســتی گــزارش خواهند داد و 

منتظر دولت بعد نخواهند شد. 
دستیار ارتباطات اجتماعی رئیس جمهوری تصریح کرد: 
در حال حاضر تقریباً درباره همه اختلافات مهم طرفین، تفاهم 
کلی صورت گرفته و اســناد مربوطه آماده شده است. اکنون 
به یک متن روشن و فاقد ابهام در همه کارگروه ها رسیده ایم. 
آن چه باقی  مانده بیش از آن که به مذاکره نیاز داشــته باشد، 
نیازمند تصمیم سیاســی همه طرف ها است و اگر تصمیمات 
سیاسی اخذ شود می توان امیدوار بود و هیچ بعید نیست که 

وارد دور پایانی گفت وگوها شویم. 

تکذیب انتقاد سعید محمد از عملکرد شورای نگهبان

سعید جلیلی:

 دولت سایه به یک حرکت اجتماعی تبدیل شد

سخنگوی دولت:

تصمیم گیری درباره برجام ارتباطی به نتایج انتخابات ندارد

اسامی منتخبان شورای ششم پایتخت 
رئیس ســتاد انتخابات استان تهران اسامی ۲۱ عضو اصلی و اعضای علی البدل 
منتخب انتخابات شــورای شــهر تهران را اعلام کرد. شکراله حسن بیگی شامگاه 
دوشنبه در گفت و گو با ایرنا اظهار داشت: براساس بیشترین آرا کسب شده اعضای 
اصلی شــورای شهر تهران به ترتیب شامل مهدی چمران با ۴۷۶ هزار و ۲٨۲ رای، 
پرویز ســروری با ۳۶۲هزار و ۹۲۰ رای، نرجس سلیمانی با ۳۵۶هزار و ۷۰۹ رای، 
حبیب کاشــانی ۳۲۶ هزار و ۱۳۲رای، محمد آخوندی بــا ۳۲۵ هزار و ٨۵۷ رای، 
ناصــر امانی با ۳۱۴هــزار و ۷۰۷ رای، مهدی پیرهادی با ۳۱۲ هــزار و ٨۱۵ رای 
و مهدی بابائی با ۳۰۹ هزار و ۵۶۹ رای هســتند. وی افزود: همچنین ســیدجعفر 
تشکری هاشمی با ۲۹۹ هزار و ۷۴۶رای، سید احمد علوی با ۲۹۷ هزار و ۱۶٨ رای، 
مهــدی اقراریان با ۲۹۶ هزار   ۹۴۰ رای، مهدی عباســی با ۲۹۶ هزار و ۴۶۳رای، 
علیرضا نادعلی شهرســتانکی با ۲۹۴هزار و ۷۲۶ رای، احمد صادقی با ۲۹۱هزار و 
۴۷۴رای، ســیدمحمد آقامیری با کد ۱۵۶۵و ۲٨٨ هزار و ۴۳۳ رای، میثم مظفر با 
۲٨۷ هزار و ۷٨۵رای، زهرا شمس احسان با ۲۷۹ هزار و ٨۷۰ رای، نرگس معدنی 
پور با ۲۷۶ هزار و ۱۲۶رای، علی اصغر قائمی با ۲۷۴ هزار و چهار رای، سوده نجفی با 
۲۶۵ هزار و ۶۰۷رای و جعفر بندی شربیانی با ۲۵۵ هزار و ٨۵۴رای دیگر منتخبان 
شورای اسلامی شهر تهران در دور ششم هستند. رئیس ستاد انتخابات استان تهران 
گفت: همچنین جعفر فرجی با ۷۴هزار و ۲۹۴ رای، سیدمهدی زری باف با ۶۶ هزار 
و ۴۰٨ رای، حسین قرائی با ۵۵ هزار و ۹۷۰ رای، سید محمد آقامیری با کد ۱۵۶۶ 
با ۵۵ هزار و ٨۴ رای، اسماعیل احمدی با ۵۴ هزار و ۲۶٨ رای، مرتضی طلایی با ۴۷ 
هزار و ۵٨ رای، سیدمرتضی محمودی با ۴۷ هزار و ۴۴ رای، مجید حسینی با ۴۶ 
هزار و ۵۶۷ رای، حامد علامتی با ۴۳ هزار و ٨۵٨ رای، عرفان خسرویان چم پیری 
بــا ۳۹ هزار و ۵۳۶ رای و محمد خزاعی فدافن با ۳۹ هزار و ۲۹۲ رای اعضای علی 
البدل این شورا را تشکیل می دهند. به گفته حسن بیگی طبق قانون اعضای شورای 

شهر تهران شامل ۲۱ نفر اعضای اصلی و ۱۱ نفر علی البدل هستند.

کوثری نماینده تهران در مجلس شد
رئیس ستاد انتخابات استان تهران گفت: اسماعیل کوثری با ۳۴۶ هزار و ۶۴۵رای 
به عنوان منتخب مردم تهران در مجلس شورای اسلامی شد. شکراله حسن بیگی 
شامگاه یکشــنبه در گفت و گو با ایرنا افزود: شمارش آرا برای تعیین یک نماینده 
در حوزه انتخابیه تهران، ری، شــمیرانات ، اسلامشهر و پردیس به اتمام رسید و از 
مجموع از یک میلیون و ٨۰٨ هزار و ۲۳٨ رای ماخوذه اســماعیل کوثری با ۳۴۶ 

هزارو ۶۴۵رای منتخب مردم تهران در مجلس شورای اسلامی شد.

نتیجه انتخابات مجلس خبرگان رهبری در تهران 
براســاس شــمارش آرا به ترتیب آیت الله علیرضا اعرافی، آیت الله حســینعلی 
سعدی و آیت الله احمد دانش مومن توانسته اند بیشترین آرای انتخابات میاندوره ای 
مجلس خبرگان را در این اســتان کسب کنند. براساس آرا شمارش شده، آیت الله 
علیرضا اعرافی با یک میلیون و ۹۳ هزار و  ۷۲ رای، آیت الله حســینعلی سعدی با 
۶۵۶هــزار و ۱۱ رای و آیت الله احمد دانش زاده مومن با ۵٨۴ هزار و ۵۴۹ رای به 
ترتیب بیشترین آرا را کســب کرده اند. استان تهران دارای ۱۶ کرسی در مجلس 
خبرگان رهبری است که سه کرسی آن فاقد نماینده بود. با توجه به ارتحال آیت الله 
محمدعلی تســخیری، آیت الله سید هاشمی بطحایی و آیت الله ابراهیم امینی نجف 
آبادی در حوزه انتخابیه استان تهران، انتخابات میاندوره ای مجلس خبرگان رهبری 
در این اســتان برای تعیین تکلیف سه کرسی خالی برگزار شد. سیزدهمین دوره 
انتخابات ریاست جمهوری، ششمین دوره انتخابات شوراهای اسلامی شهر و روستا، 
انتخابات میان دوره ای پنجمین دوره مجلس خبرگان رهبری)چهارحوزه تهران، قم، 
خراسان رضوی و مازندران( و انتخابات میان دوره ای یازدهمین دوره مجلس شورای 
اســلامی )۶ حوزه انتخابیه تهران، تفرش، کبودرآهنگ، گچساران، آستانه اشرفیه و 

میانه( جمعه ۲٨ خرداد ماه در سراسر کشور برگزار شد.

 اموال نامشروع مسئولان ۲۰۰ هزار میلیارد تومان
 برآورد می شود

یک عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراهای مجلس شورای اسلامی، تاکید 
کرد: امیداورم در فرصت باقی مانده، دولت اســتارت مبارزه با  رانت را بزند و قانون 
اعاده اموال نامشــروع مسئولان را اجرایی کند. به گزارش ایسنا، ابوالفضل ابوترابی 
نماینده مردم نجف آباد در مجلس شورای اسلامی در صفحه شخصی خود در توئیتر، 
مدعی شــد: »قانون  اعاده اموال نامشروع مسئولان که دویست هزار میلیارد تومان 
برآورد می شود، تصویب شده ولی دولت هیچ اقدامی عملی تا بحال انجام نداده است. 
امیدوارم در فرصت باقی مانده، دولت استارت مبارزه با  رانت را بزند و این مبلغ که 

معادل بودجه عمرانی یک سال کشور است را در اختیار  دولت بعد قرار دهد.«

جهانگیری با رئیسی دیدار کرد
معاون اول رئیس جمهوری در دیدار با ســید ابراهیم رئیســی، انتخاب وی به 
ریاست جمهوری اسلامی ایران را تبریک گفت. به گزارش ایسنا، اسحاق جهانگیری 
معاون اول رئیس جمهوری، صبح سه شنبه با حضور در دفتر رئیس جمهور منتخب، 
با سید ابراهیم رئیسی دیدار کرد. وی در این دیدار با تبریک پیروزی آیت الله رئیسی 
در انتخابات ریاست جمهوری در ۲٨ خرداد ۱۴۰۰، برای او و همکارانش در دولت 
ســیزدهم آرزوی موفقیت کرد. رئیسی نیز در این دیدار از ابراز تبریک معاون اول 

رئیس جمهور تقدیر کرد.
 

سرلشکر باقری خبر داد
 از واکسن کرونای تولید شده توسط سپاه 

رونمایی می شود
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح از رونمایی از واکسن کرونای تولید شده توسط 
دانشگاه علوم پزشکی سپاه نیز طی روزهای آتی خبر داد. به گزارش  ایسنا، سرلشکر 
پاســدار محمد باقری رئیس ستاد کل نیروهای مسلح  در ارائه گزارشی از عملکرد 
نیروهای مســلح درزمینه مقابله با کرونا   با تاکید بر این که همواره تمامی امکانات 
نیروهای مســلح برای مقابله با ویروس کرونا بسیج است، گفت: از ابتدای مقابله با 
بیماری کرونا حدود ۶ هزار تخت بیمارستانی آماده برای مقابله با بیماری  داشتیم و 
این آمادگی را دائما اعلام کردیم. وی افزود: می توانیم حدود ۱۲ هزار تخت سیار و 
صحرایی برپا کنیم و در برپایی نقاهت گاه ها نیز هیچ محدودیتی نداریم و هر چقدر 
که نیاز باشد در خدمت کشور هستیم. رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با اشاره به 
انجام طرح های پژوهشی مرتبت با کرونا در نیروهای مسلح خاطر نشان کرد: علاوه 
بر مشــارکت با وزارت بهداشت در طرح شهید سلیمانی، کارهای علمی و پژوهشی 
زیادی در نیروهای مسلح انجام شده است؛ در این زمینه یکی از واکسن های متعلق 
به وزارت دفاع در مرحله دوم تست بالینی است و واکسن دانشگاه علوم پزشکی سپاه 

نیز طی روزهای آتی رونمایی می شود.
سرلشکر باقری با بیان این که»تحقیقات در حوزه داروها و عوامل کنترل کننده نیز 
در حال انجام است«، اظهار کرد: نیروهای مسلح در تمام بخش هایی که توانمندی 

داشته باشند، دائماً در خدمت مردم و بخش بهداشت و درمان خواهند بود.

قالیباف: 
با یک برنامه پنج ساله در شرایط تحریمی می توان به 

آرامش رسید
رئیس مجلس شــورای اســلامی با بیان اینکه خــدای دوران دفــاع مقدس، 
خدای اقتصاد نیز هســت، گفت: با یک برنامه پنج ســاله در همین شرایط سخت 
تحریمی می توان به ثبات و آرامش رســید. به گزارش ایرنا، »محمد باقر قالیباف« 
امروز سه شنبه باحضور در شهرک دارویی برکت از بزرگترین کارخانه تولید واکسن 

و خطوط تولید صنعتی و نیمه صنعتی واکسن کووایران برکت بازدید کرد.
رئیس مجلس شورای اسلامی در جریان بازدید از فاز ۱ و ۲ کارخانه واکسن »کوو 
ایران برکت« و در جمع مدیران و مسئولان بنیاد برکت انقلاب اسلامی اظهار داشت: 
این افتخار بزرگ و کار ملی و عظیمی که به دســت جوانان تربیت شده در مکتب 
امام و مکتب جهاد و شــهادت و مکتب حاج قاســم سلیمانی خلق شده، بی شک 
جای تقدیر و تشکر دارد. وی با بیان این که این حماسه با وجود همه محدودیت ها 
و تحریم ها، کشــور ما را در میان معدود کشورهای دنیا قرار داده است که توانسته 
تکنولوژی تولید واکسن را از صفر به دست بیاورد  افزود: این جوانان »ما می توانیم« 
را معنا کرده اند و امروز این دستاورد موجب شده است هم افرادی که از توان و تمکن 

مالی برخوردارند از آن بهره مند شوند. 
قالیباف با بیان اینکه  همه کســانی که در مناطق دورافتاده و روســتایی دچار 
محدودیت هستند، از این واکسن بهره مند می شوند افزود: تا پایان پاییز این واکسن 
در اختیار همه قرار می گیرد تا ان شــاء الله این واکســن ایرانی هم جان و هم نان 

مردم را نجات دهد.

اخبار کوتاه


